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Väldigt övergripande så har styrelsens rullande arbete skötts genom regelbundna möten i sty-
relserummet där varje utskottsmästare ombeds snabbt berätta vad som hänt sedan förra mötet
och diskutera punkter som angår alla utskott. Dessa har oftast legat på tisdagsluncher och allt
som allt har det hittils hållts 15 möten. Vissa möten som beräknades ta längre tid har lagts som
kvällsmöten. Vi har dessutom haft ett par icke protokollförda diskussionsmöten inför styrelse-
mötet, till exempel för policydokumenten som vi återkommer till strax.

Första halvan av terminen präglades en del av ekonomiska besvär. Samtidigt som en större
faktura avseende köksrenoveringen skulle betalas så närmade sig Teknikfokus. Även om Tek-
nikfokus är sektionens största inkomstkälla så kräver det att sektionen ligger ute med en hel del
pengar innan fakturorna till utställarna förfaller och pengarna trillar in. Skattmästare Fredrik
Andersson och föredetta skattmästare Linus Svensson gjorde i ordning en likviditetsbudget för
att säkerställa att sektionen inte hamnade i för svåra blåsväder. Resultatet blev att cafémästeri-
et ombads planera sina inköp lite närmare så att lagret var så litet som möjligt när likviditeten
beräknades ha sin lågpunkt. Även resten av utskotten ombads att gå igenom skattmästaren
innan några inköp gjordes. Dessutom togs beslutet att ta ett kortsiktigt lån från kåren för att
hålla uppe likviditeten. I slutändan blev det inga problem då inkomsterna från Teknikfokus
kom utspritt på ett lägligt sätt.

Förra året då Erik Iveroth var ordförande satte han igång ett projekt men avsikt att samman-
ställa ett policydokument som han fortsatt att driva under 2009. Avsikten är att få fram ett
dokument med olika policies och riktlinjer som inte riktigt hör hemma i reglemente eller stad-
gar men som ändå bör finnas på pränt. Styrelsen hade ett kvällsmöte där det diskuterades om
allt från hantering av sektionens VISA-kort till städning av café och kök.

Våren innehöll även ett sektionsmöte, VTM, som blev en riktig nagelbitare med ett extrainsatt
möte för att hinna med alla punkter. Förutom de vanliga funktionärsvalen så beslutade mötet
bland annat att ändra mandatperioden för programmästaren så att denne nu går på under
sommaren och alltså väljs på vårterminsmötet.

På den lite mer lättsamma sidan så har styrelsen fraterniserat med styrelser för andra sektioner.
Vi har bland annat haft E-sektionens styrelse på middag och vart hos F-sektionen på styrelsefest
med alla sektioners styrelser.

Även iDét har fått lite uppmärksamhet under våren. På snickeboa så målades till exempel log-
gorna för Datateknik och InfoCom på fonden för att markera reviret. Även golvet har fått om-
vårdnad i form av en vaxning lagom inför nollningen. Det var visserligen officiellt på andra
halvan av året men har funnits i planerna längre än så. Det har också inhandlats en kassaappa-
rat för användning vid sittningar och dylikt.
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